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Mødereferat 

 

 
Forslagsstiller Orientering 

Drøftelse 
Beslutning 

Forslag / Emne  

 

Ordstyrer  Opsamling fra seneste møde 
Trampolin er ikke blevet stormsikret. Anne Maj tager det med til 
legegruppen.  
Nøgle til musikrummet hænges snarest op i depotet. 

Bestyrelsen O Orientering 
Bodil træder ud af bestyrelsen. Frem til generalforsamlingen den 22. 
april består bestyrelsen af Ole, René, Rasmus og Jørn(Har afløst 
Anne (18)). 
Hver især bør tænke over, om de vil træde ind i bestyrelsen på 
næste generalforsamling. 

Ruth D Forslag til bedre system i fryserne  
– kun forslag om et par skuffer til kort opbevaring  
Ruth og Karen vil komme med et oplæg om hvordan 2 skuffer kan 
bruges til midlertidig opbevaring. Det skal så være en prøveperiode 
frem til sommerferien. HUSK tydelig husnr. og navn på poserne. Er 
der intet navn/nr på posen, så betragtes maden som fælles. 

Julie 
 

D Spisning med småbørn i fælleshus og ændret spisetid: 
Evaluering på januar-fællesmødet 
Flere var glade ved det fremrykkede tidspunkt, dog svært for nogle 
at nå hjem til madlavning 16.00 
Vi kører videre med kl. 18.00 frem til påske. Tages op på 
fællesmødet i april. Julie skriver det på dagsordenen. 
Julie er på vej med et referat fra mødet i efteråret i 
børnefamiliegruppen. Der gives en samlet orientering på næste 
fællesmøde i februar. 

Ellen/Luna 
 

B Husorden – oplæg om det fremtidige arbejde. Bl.a. om 
tidsforbrug til nu og fremover. Skal det være et 
ansvarsområde? 
Oprindeligt et frivilligt bidrag. Dog ret omfattende, så Luna og 
Ellen tænkes bevilget hver 1 arbejdsdag i 2023 til at få 
husordenen færdigoprettet. Derefter kan det evt. gøres til et 
ansvarsområde. 

Emne: Fællesmøde 

Dato: 8.1.2023    

Ordstyrer: Luna 

Kagebager: Ole 

Referent: Anders 

Deltagere - 

mulige: 

Ellen, Karen Maria, Anders, Ida, Luna, Lis, Ole, Morten (9), Bodil, Hans, Janne, Anne Maj, 

Peter, Lene, Per, Jesper (18), Morten (19), Ruth og Julie. 
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Bodil og Lis tager det også med i deres overvejelser, når der 
skal opdateres ansvarsområder. På næste fællesmøde 
afgøres det endeligt 

Karen Maria 
 

B Parkering til gæster 
Der er jævnligt generende gæsteparking ved carportene på 
trekanten. Kan være svært at komme ud og ind af carportene. 
Morten (9) og Anders kommer med et oplæg om hvad vi gør for at 
synliggøre, hvor gæster skal parkere.  
Igen, har man mange gæster, så kontakt Topas om brug af deres P-
plads. HUSK AT SPØRGE FØRST 
P-pladserne ved petanque-banen er ikke som udgangspunkt tænkt 
til gæsteparkering. 

Hans og 
Anders 

O Orientering om hussalg 
Der er lavet udkast til overdragelsesaftaler med klausuler omkring 
prisen (jf. gen.fors., hvor vi omlagde lånet) 
Begge hushandler er underskrevet 11/1-23 (red.12/1) 

Janne 
 

D Hvilke kommunikationsmuligheder har vi / vil vi have på 
Vadestedet? 
Forskellige oplevelser af nødvendigheden og måden hvorpå vi 
sender mails til hinanden. 
Vi tager det op på et senere tidspunkt. 
Måske kan det blive en del af konklusionen under det næste punkt. 

Ruth O – D Freds- forsoningsoplæg til videre. 
Bred stemning for at det er for tidligt at tage emnet op med f.eks. en 
ekstern ”konfliktløser”. Men noget skal der gøres. 
Ruth m.fl. vil komme med forslag til næste fællesmøde. Har du input 
til emnet eller ønsker at være med til at forberede, så gå til Ruth.  
I februar kan vi så tage stilling til, hvad der skal ske fremover. 

Ole B Lån af fælleshuset 13/1. Arbejde 
Ole må gerne bruge fælleshuset til en dag med hans kolleger. 
Blev bragt op, fordi det skal vendes på et fællesmøde inden man 
booker fælleshuset til en fredag. 

Ellen D Evaluering af udlejning af huse, især vedr. lejerens 
forpligtigelser/områder, udlejerens given slip, andet. 
Udsættes til næste møde. 

Ordstyrer  Eventuelt - bordet rundt 
Per: Vadestedet får en regning for en ekstra tømning af de blå 
affaldscontainere. Der må kun komme i, så låget kan lukkes. 
Lis: Ønsker man andre ansvarsområder, så kontakt Lis. Der er købt 
nye vasketøjskurve. 
Ellen: Ros til snerydningsholdet for en fantastisk snerydning i år. 
Der er stadig gode æbler under tæpperne på bordene i gårdrummet. 
Jesper: Vil lave et fællesarrangement i foråret, hvor han vil fortælle 
om og vise sin film. 
Luna: Der vil være fastelavnsfest den 19. februar. 
Anders: Solcellerne har i 2022 produceret, hvad der svarer til ca. 
105 % af Vadestedets samlede forbrug. 
 

  


